

## CONDITIONS OF ENTRY – SKYPARK OBSERVATION DECK

### ENTRY TO THE SKYPARK OBSERVATION DECK IS SUBJECT TO THE FOLLOWING CONDITIONS:

- Sands SkyPark Observation Deck is subject to inclement weather. If rain or lightning is present, then the SkyPark Observation Deck may be closed. Only guests that have been up to the SkyPark Observation Deck for less than one (1) hour when it is closed are entitled to a refund. Management reserves the right to close the SkyPark Observation Deck as they deem necessary.
- Entry to the SkyPark Observation Deck is subject to availability – wait time to enter will be based upon Observation Deck capacity.
- Tickets are for single entry only.
- Only children under 2 years of age may enter without a ticket. Everyone else must have a ticket for admittance.
- All guests may be subject to a search, including bags, clothes and other possessions, when entering the SkyPark Observation Deck. Searches may be conducted on the guests on the premises or when they are leaving it.
- Throwing any item over the edge of the SkyPark Observation Deck is strictly prohibited. Any guest found contravening this condition will be subject to immediate removal from the premises and may be handed over to the Police.
- Guests are not permitted to take luggage up to the SkyPark Observation Deck. Luggage may be checked with the Guest Services Desk located at the Porte Cochere of Tower 3. Checked luggage will be subject to physical or electronic security screening.
- Guests who do not abide by the above rules may be denied entry to or escorted out of the premises.
- Whenever a guest is not permitted to enter the premises or when a guest is escorted out for any reason stated in these conditions, no refund will be paid in respect of the ticket.
- Guests must wear footwear – bare feet are not permitted.
- Loitering on the SkyPark Observation Deck is not permitted.
- The right of admission is reserved and is subject to both the Conditions of Entry of Marina Bay Sands and of the seller.
- Entry to SkyPark Observation Deck is subject to current limits on capacity imposed by the Government.
- Guests must comply with the Government's safe management measures including any restrictions imposed on the number of people in a group. The current maximum is five (5) people per group.
- Guests must comply with SkyPark Observation Deck's health and safety protocols, including the mandatory requirement of wearing a mask at all times. Non-compliance may result in the Management taking appropriate actions including:
  1. Denying Guests entry to the premises;
  2. Isolating Guests for the health and safety of other guests; and/or
  3. Escorting Guests from the premises immediately.

## PROHIBITED ITEMS

The following items are PROHIBITED and therefore not permitted on the SkyPark Observation Deck ("Prohibited Items"):

- a) Luggage;
  - b) the use of any form of professional photographic equipment and professional video-recording equipment, including, but not limited to the following:
    - i) tripods;
    - ii) table pods;
    - iii) octopus flexible tripod;
    - iv) suction cup camera holder;
    - v) camera clamps;
    - vi) lights and reflectors;
    - vii) drones;
  - c) pre-purchased food and beverages (light snacks are available for purchase at the SkyPark Observation Deck);
  - d) other items such as glass bottles, aluminium cans, pets (only service animals are permitted), aerosol cans, firearms, knives (including pocket knives), box cutters or weapons of any kind, chairs, picnic blankets, signs, sticks, poles, laser pointers, whistles, air horns, bull horns;
  - e) fireworks, pepper spray, mace and any other item deemed by management to be dangerous or inappropriate;
  - f) illegal substances ie. narcotics, and/or any other items deemed to be illegal by law.
- Prohibited Items, excluding pets, weapons and illegal substances/narcotics, may be checked with the Guest Services Desk located at the Porte Cochere of Tower 3. Items may be subject to physical or electronic security screening.
  - Whilst umbrellas are not prohibited, it is strongly recommended that guests DO NOT open them while on the SkyPark Observation Deck – the area is subject to strong gusts of wind. Management take no responsibility for loss of items or injuries sustained.
  - Unlawful/illegal items that are discovered during security checks are subject to being confiscated and the person in possession of those items may be handed over to the Police.
  - Guests in possession of the Prohibited Items listed above may not be allowed to enter the SkyPark Observation Deck, all tickets purchased shall be refunded in full in the event where Guests have not entered the SkyPark Observation Deck.
  - Guests found to be in possession of the Prohibited Items listed above upon entry to the SkyPark Observation Deck may be escorted out of the premises, and no refund will be paid in respect of the tickets purchased.

## SMOKING POLICY

- Smoking at the SkyPark Observation Deck is strictly prohibited.

## 空中花园观景台入场条件

进入空中花园观景台须符合以下条件:

- 空中花园观景台的营运可受恶劣天气影响。如遇暴雨或雷电，空中花园观景台或将关闭。唯有在关闭前进入空中花园观景台不足一小时的宾客可获得退款。管理层保留关闭空中花园观景台的酌情权。

- 进入空中花园观景台视入场人数而定；等候入场的时间则视观景台可容纳人数而定。
- 门票只限一次入场使用。
- 唯有两岁以下的孩童无需购买门票，所有其他宾客都必须购票入场。
- 所有进入空中花园观景台的宾客都需要接受安全检查，包括背包/手袋、衣物和其他财物。检查可在观景台内，或在宾客离场时进行。
- 严禁从空中花园观景台抛下任何物品。违例者将立即被令离场，并交由警方处理。
- 宾客不得携带行李登上空中花园观景台。宾客可将行李交至位于酒店第3大厦车辆通道的宾客服务柜台寄存。寄存于柜台的行李必须接受外观视察或电子安全检查。
- 不遵照以上条例者可被禁止入场或在护卫下离场。
- 若宾客因以上任何一种原因被禁止入场或在护卫下离场，门票费用均不退还。
- 宾客必须穿戴鞋袜，严禁赤足。
- 禁止在空中花园观景台滞留。
- 入场权归滨海湾金沙所有，并受滨海湾金沙、售票方，以及场地的入场条件所约束。
- 空中花园观景台的入场将依照政府目前规定的场地可容纳人数限制。
- 宾客必须遵循政府的安全管理措施，其中包括任何团体人数限制。目前的团体人数上限是每组5人。
- 宾客必须遵循空中花园观景台的健康安全运作规程，其中包括必须时刻戴上口罩的强制性要求。任何违规行为将导致管理层采取适当措施，包括：
  1. 禁止宾客入场；
  2. 隔离宾客，以确保其他宾客的健康和安全；及/或
  3. 立即护卫宾客离开场所。

## 禁携物品

以下违禁物品不得带入空中花园观景台：

- a) 行李；
  - b) 使用任何形式的专业摄影器材和专业录像器材，其中包括但不限于：
    - i) 三脚架；
    - ii) 桌上三脚架；
    - iii) 八爪鱼三脚架
    - iv) 吸盘相机支架；
    - v) 相机固定夹；
    - vi) 照明和反光板；
    - vii) 无人机；
  - c) 外购食物和饮料（空中花园观景台有售卖小吃）；
  - d) 其他物品如玻璃瓶、铝罐、宠物（服务性动物除外）、气雾罐、枪械、刀具（包括小刀）、开箱刀或任何形式的武器、座椅、野餐垫、牌匾、棍棒、长杆、激光笔、哨子、汽笛、手提式扩音器；
  - e) 烟火、胡椒喷雾器、锥子，以及任何管理层认为危险或不当的物品；
  - f) 违禁品，即毒品，及/或任何非法物品。
- 除了宠物、武器和违禁品/毒品之外，其他禁携物品将交至位于酒店第3大厦车辆通道的宾客服务柜台寄存。寄存物品需接受外观视察或电子安全检查。
  - 伞具虽然不属禁携物品，但强烈建议宾客不要在空中花园观景台打开伞具，这是因为观景台上的风力很强。如有物品遗失或蒙受损伤，管理层概不负责。
  - 安检时发现的非法物品将被没收，而携带这些物品的人士将交由警方处理。
  - 持有上述禁携物品的宾客将不允许进入空中花园观景台，若宾客还未进入空中花园观景台，其购买的门票将全额退款。

- 若宾客在进入空中花园观景台后被发现持有上述禁携物品，将在护卫下被带离场所，所有门票费用均不退还。

#### 吸烟条例

- 空中花园观景台严禁吸烟。